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Zápis z 10. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 27. 11. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, Mgr. Michal Malý, Ing. František 

Příhoda, Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Ing. Jiří Veselka, MBA 

Nepřítomna: Mgr. Renáta Balašová 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, 

Jana Nalezencová, DiS., Klára Bulková  

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 10. zasedání výboru v roce 

2023. Omluvil nepřítomnost Ing. Veselky, MBA, a poté konstatoval, že je přítomno 7 členů výboru, 

a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města:  

 2.1 Záměr finanční spoluúčasti statutárního města 

Liberec v rámci projektu "Rekonstrukce a stavební 

úpravy Městského plaveckého bazénu v Liberci 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.2 Návrh na poskytnutí dotací programu 6.3 dílčího 

Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Příprava dotačních programů Sportovního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2024 a postup při 

poskytování finančních darů za úspěšnou reprezentaci 

města 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

5.  Různé 
 

 

Ing. Vytiska shrnul obsah předloženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, následně bylo 

o programu hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 
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Na jednání se dostavil Jan Bartoš, počet členů výboru na jednání je 8. 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Záměr finanční spoluúčasti statutárního města Liberec v rámci projektu "Rekonstrukce 

a stavební úpravy Městského plaveckého bazénu v Liberci 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Národní sportovní agentura zveřejnila 

Výzvu 14/2023 Nadregionální sportovní infrastruktura 2023. V rámci této výzvy bude podána 

žádost o poskytnutí dotace na rekonstrukci libereckého plaveckého bazénu. 

Ing. Vytiska se dotázal na kofinancování projektu ve výši 350 000 000 Kč. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že žádost o dotaci bude podána na výši 139 000 000 Kč. Částka 

350 000 000 Kč je na spolufinancování projektu ze strany města (min. výše spolufinancování 

města činí 50 %, uvedená částka je ve vyšší hodnotě). Jedná o částku na výdaje projektu, které 

jsou v rámci podmínek výzvy ze strany NSA způsobilé. 

Bez dalších dotazů bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8  8 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.2 Návrh na poskytnutí dotací programu 6.3 dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního 

fondu statutárního města Liberec 

Mgr. Židek shrnul obsah předloženého materiálu. V rámci této výzvy bylo prostřednictvím 

portálového systému GRANTYS podáno 10 žádostí. Všichni žadatelé splnili podmínky vyhlášení 

programu. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8  8 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Mgr. Zákoucký, počet členů výboru na jednání je 9. 

 

 

3. Příprava dotačních programů Sportovního fondu statutárního města Liberec pro rok 

2024 a postup při poskytování finančních darů za úspěšnou reprezentaci města 

Mgr. Židek, MPA, krátce shrnul obsah připravovaných programů. Upřesnil navrhované změny 

v programu 6. 1 Pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže, které se týkají dvojnásobného 

navýšení částky na handicapované děti a mládež do 23 let, a dále zařazení bojových sportů mezi 

sporty podporované. Následně představil nově připravovaný program 6.4 Podpora v oblasti 

zabezpečení provozu a údržby sportovních zařízení a dále vysvětlil, že podpora bude směřována 

na opravy a údržbu, nikoliv na investice. 

Dále byl představen připravovaný systém pro poskytování finančních darů za úspěšnou 

reprezentaci města Liberce – medailová umístění na soutěžích MS, ME a MČR. Celková výše 

roční podpory byla navržena s ohledem na doručené podklady od sportovních klubů. 
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Následovala diskuze k navrhovaným podmínkám pro poskytování finančních darů – možného 

rozšíření o účast na mezinárodních soutěžích, k určení věkových kategorií, dále k přehledu 

informací o sportovních úspěších zaslaných jednotlivými sportovními kluby. V rámci diskuze 

nedošlo k úpravám navrhovaných podmínek a postupu.  

 

 

4. Různé 

 

Ing. Vytiska uvedl, že na příští zasedání bude připraven harmonogram Výboru pro sport na rok 

2024, a to v návaznosti na chválený harmonogram zasedání zastupitelstva města v roce 2024. 

Členové výboru se shodli, že zasedání se budou konat v úterý od 16:00 hodin v týdnu, kdy zasedá 

zastupitelstvo města. 

MUDr. Vytiska se dotázal na přehled podporovaných sportů MOV a ČOV, který je přílohou 

materiálu pro poskytování finančních darů. Domnívá se, že zde nejsou uvedeny všechny sporty. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že materiál byl vypracován a vychází z databáze MOV a ČOV.  

 

 

5. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byli přizváni zástupci spolku Rugby Club Liberec, z.s., Jaroslav Brückler a Stanislav 

Vašátko. 

Zástupci klubu popsali vznik a historii klubu. Členskou základnu tvoří 45 aktivních členů. V roce 

2020 započala spolupráce s dětmi, v současné době jich je v klubu 15. Cílem klubu je, jednak 

propagovat sport, který má v rámci České republiky velkou tradici a dle jejich názoru i vysokou 

hodnotu, a dále postupně vychovávat hráče ve věkových kategoriích. Členové klubu hrají III. ligu, 

věkové rozpětí činí 18 – 50 let, trénují a zápasy pořádají v Chotyni. Děti hrají soutěž U 14, spojují 

se s jabloneckým klubem či hostují za jiné kluby, pořádají se městské turnaje, trénují 2 x týdně. 

Tréninky dětí jsou také pořádány v libereckých školách v rámci tělesné výchovy.  

Následně zástupci klubu popsali spolupráci s Technickou univerzitou v Liberci, a to 

prostřednictvím otevření dvou semestrů v rámci tělesné výchovy a dále možnosti využití prostor 

pro tréninky dětí.  

Roční příspěvky na člena činí 3000 Kč pro všechny kategorie. Náklady klubu vznikají za pronájmy 

a vybavení.  

Poté Ing. Vytiska poděkoval zástupcům klubů za provedení prezentace a za účast na jednání 

výboru. 

 

Na jednání byla přizvána zástupkyně spolku Beach club Harcov - Liberec, z.s., Vida Karbanová. 

Paní Karbanová krátce shrnula historii klubu, která se datuje od roku 2017. Klub umožňuje 

sportovat všem dětem, které mají o tento sport zájem. Krátce zmínila spolupráci s panem Nečasem, 

bývalým reprezentantem, který je v jejich klubu na pozici trenéra. V klubu je v současné době cca 

220 dětí a je největším volejbalovým klubem v Libereckém kraji. Tréninky provádějí jak pro 

výkonnostní (4x týdně), tak zájmové skupiny (2 x týdně) v hale Harcov. Disponují i několika 

dětmi, které byly v reprezentaci České republiky. V roce 2019 pořádali Olympiádu dětí a mládeže 

v Liberci, pořádají celostátní turnaje, příměstské tábory, jako první v republice bylo zřízeno 

Krajské centrum mládeže.  

Výše členského příspěvku u zájmových skupin činí 3 000 – 4 000 Kč/člen/půlrok, u výkonnostních 

skupin činí 5 000 – 6 500 Kč/člen/půlrok. 
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Na závěr Ing. Vytiska poděkoval zástupkyni klubu za provedení prezentace a za účast na jednání 

výboru. 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.05 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý, dne 12. 12. 2023 od 16:00 hodin; (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 29. 11. 2023. 

 

 

 

 

Ověřil:  

 

Ing. Jakub Vytiska, v. r. 

 

předseda Výboru pro sport   

 


